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Abstract (en)
The light (10) has a housing (6) with a light outlet that is closed by a transparent light emitting element (5). A retaining unit (7) and a power supply
of a gas-discharge lamp (1) i.e. fluorescent lamp, are arranged in the housing. A cylinder-shaped partition (8) arranged in the housing thermally
separates a region, which encloses a cool spot (12) of the lamp, from a remaining interior of the housing. The partition encloses a light unit at a
small distance in a longitudinal direction, and comprises an opening.

Abstract (de)
Eine Leuchte (10,20,30) weist ein Leuchtengehäuse (6) auf, das eine Lichtaustrittsöffnung aufweist. Die Lichtaustrittsöffnung ist mit einem
Lichtaustrittselement (5) geschlossen. In dem Leuchtengehäuse sind Mittel zur Halterung (7) und Stromversorgung zumindest einer länglichen
Gasentladungslampe (1,21), insbesondere einer Leuchtstofflampe angeordnet. In der Leuchte ist ferner eine Trennwand (8,28a,28b,58,68)
vorgesehen, welche einen Bereich, der den Cool Spot (12) der Lampe (1,21) umgibt, von dem verbleibenden Innenraum des Leuchtengehäuses (6)
thermisch trennt.
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